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Förbättring av bredband/tv 

Under hösten kommer OWNIT att 

uppgradera föreningens bredbandshastighet 

till 250/250. Förutom att hastigheten på 

våra tjänster bli bättre så innebär det att alla 

kommer att få en ny router och digitalbox 

till tv:n i sin lägenhet kostnadsfritt.  

Styrelsen återkommer med mer och 

detaljerad information när vi har fått 

information från OWNIT. 

 

Pågående arbete 

Här kommer några korta rader om vad 

styrelsen arbetar med just nu: 

Fortsättning av arbetet kring solceller, 

upphandling pågår.  

Pågående utredning om vi kan effektivisera 

värmesystemen för att minska 

uppvärmningskostnaden. 

Frågan om ladd stationer för elbilar är 

under utredning.   

 

Vi kan hjälpas åt. 

Som vi alla har blivit varse om så råder det 

brist på el och elpriserna skenar. Som tur är 

har föreningen fastprisavtal för den el vi 

förbrukar, (men inte för elnätskostnader och 

energiskatter som utgör huvuddelen av 

elpriset) vilket innebär att du som medlem 

har ett förmånligt pris per kilowattimme. 

Det är ändå nödvändigt att vi alla hjälps åt 

att inte förbruka el i onödan. Det vore bra 

om vi funderar på om vi tex ska tända våra 

slingor ute på balkongen, det kanske inte är 

nödvändigt i dessa bistra tider. 

 

Container/ Städdag 

Hösten städdag kommer att gå av stapeln 

söndag den 13/11 kl. 10. Som vanligt 

kommer det en container inför städdagen 

som möjliggör för oss alla att kasta saker vi 

önskar bli av med. Containern kommer den 

11/11 och ställs upp på gården mellan port 

217 och 219. 

Styrelsen återkommer med information om 

vad som ska genomföras på städdagen.  

Men bland annat ska vi ta hand om löven, 

klippa buskar vid fasaderna samt städa 

korridorer utanför vindsförråden m.m. 

 

Hjärtstartare 

Styrelsen har köp in 3 stycken hjärtstartare 

(en till varje port) Hjärtstartaren kommer att 

monteras upp intill brandsläckaren. Det är 

ganska lång leveranstid men dom är på väg. 

Bra att känna till är att våra hjärtstartare inte 

kommer att ingå i det allmänna registret 

utan endast vara till för oss.  

 

Hälsningar styrelsen 


